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Aan wie het betreft,  
 
Enige tijd geleden hebben wij een wedstrijd mogen jureren bij de wielervereniging Texel.  
Tijdens deze wedstrijd werden wij onaangenaam verrast door een fikse regenbui.  
 
Door deze bui werd het parcours dusdanig glad dat hier een valpartij uit voortkwam en de rest van de 
wedstrijd ook ter discussie stond. uit veiligheidsoverwegingen is de wedstrijd toen tijdelijk stilgelegd om later, 
met een fikse waarschuwing naar de renners weer te hervatten.  
 
Vanuit de KNWU willen wij jullie graag aanbevelen om de betonnen baan te vervangen voor een 
asfaltbaan. Dit wordt, bij gebruik van het juiste asfalt, een stuk minder glad en is dus veel beter voor de 
veiligheid.  
 
Wij vinden het belangrijk dat de renner (rennertjes in dit geval) kilometers kunnen maken en 'lekker kunnen 
fietsen'. 
 
Door de huidige baan zijn hier echter risico's met betrekking tot de veiligheid zodra deze nat wordt en boven 
alles staat de veiligheid van de renners boven op.  
 
Mocht jullie vanuit de KNWU meer hulp nodig hebben, horen wij dat graag van je.  
 
Vooralsnog willen wij jullie, en de gemeente Texel in deze, aanbevelen om de baan te vervangen voor 
veiliger asfalt zodat komende wedstrijden en trainingen niet gestaakt hoeven te worden omwille van de 
veiligheid.  
 
Met vriendelijke groet,  
 
Namens de KNWU jury van die dag:  
 
Nico Valenteijn en Janneke Keijzer 
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